
Jaume Ferrer reitera a Núria Riera la urgència de construir l'escola de Sant Ferran
divendres, 21 de novembre de 2014 19:32

El president del Consell de Formentera, Jaume Ferrer, acompanyat de Sònia Cardona,
consellera d'educació i cultura de Formentera, han viatjat avui a Palma de Mallorca per
entrevistar-se amb Núria Riera, recent consellera d'educació del Govern de les Illes Balears.

  

A banda de desitjar bona sort a la consellera i fer una primera visita de cortesia, la intenció de
la delegació de Formentera era conèixer de primera mà quines són les actuacions i el calendari
que la conselleria té en relació al col·legi de Sant Ferran, ja que el delegat del Govern a
Formentera, José Manuel Alcaraz, no va aclarir en el darrer ple si hi havia partida
pressupostària o no per la construcció de l'escola.

  

Aquesta qüestió “és fonamental per a Formentera per tres raons”, en paraules de Jaume
Ferrer. “En primer lloc, està provocant que els estudiants de l'illa estiguin rebent classes en una
instal·lació obsoleta”. “En segon lloc –ha dit el president- està paralitzant l'arribada de
l'escoleta, perquè són dos instal·lacions que s'haurien de coordinar, i en tercer lloc, aquest
projecte està demorant la reactivació del nucli de Sant Ferran, ja que quan es traslladi l'escola,
el solar que actualment ocupa es destinarà a usos culturals i de serveis que seran molt
importants per al poble i per a l'illa”.

  

Núria Riera, segons han informat Jaume Ferrer i Sònia Cardona, ha estat molt receptiva i ha
admès que en aquets moments no hi ha partida per la construcció de la nova escola però ha
deixat una porta oberta, i és que segons ha informat la consellera, els pressuposts no estan
tancats i no ha descartat la inclusió d'una partida pressupostària per al nou centre. Riera també
ha informat que les seves previsions són que en uns quinze dies es farà públic l'avantprojecte
de la nova instal·lació i que la redacció del projecte tindrà lloc al llarg de 2015.

  

A la sortida de la reunió, Ferrer i Cardona han manifestat que el Consell de Formentera ja no
esperarà més per a donar la màxima velocitat a la construcció de la nova escoleta, “són centres
educatius que s'haurien de fer de manera coordinada, però tot i la darrera ampliació feta a
l'escoleta de Sa Miranda, el creixement de la població de l'illa demana una nova escoleta i
iniciarem tot el procés per fer-la realitat, no podem perdre més temps esperant que el Govern
faci realitat el nou col·legi”.
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Sònia Cardona ha tractat amb la nova consellera d'altres qüestions vinculades amb l'educació
que no estan resoltes, com l'habilitació d'espais adequats per als estudis dels cicles formatiu de
cuina, el finançament del punt d'autoaprenentatge de català, ja que el que existeix actualment
està finançat pel Consell de Formentera, que té 180 alumnes inscrits als cursos de català i és
l'única illa on el Govern no es fa càrrec del punt d'autoaprenentatge, i l'ampliació en un nou
instrument del Conservatori de Música. Sònia Cardona ha explicat que “hem demanat al
Govern un esforç similar al que ha fet el Consell amb l'Escola de Música, que ha ampliat a
Escola de Dansa”.

  

Núria Riera ha mostrat bona predisposició en tots els temes i s'ha compromès a donar llum a
tots els interrogants amb respostes concretes en una visita a Formentera que ha fixat per a
properes dates, quan la seva agenda i compromisos li ho permetin.

  

21 de novembre de 2014
Àrea de Comunicació
Consell de Formentera
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